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Dagsorden  
 

1. Opfølgning fra sidste møde 
2. Fibernet 
3. Generalforsamling. Online?  
4. Mailadresser 

 
 
 
Ad 1: Opfølgning fra sidste møde 
 
Kristian indhenter fortsat priser på hængelås + nøgler.  
 
 
Ad 2: Fibernet 
 
Frederik undersøger muligheden for at få lagt fibernet og prisen herpå. Frederik har undersøgt lidt, 
og fundet ud af, at der er fibernet i det meste af Joh. Ewalds Vej, men ikke på vores del af vejen.  
 
 
Ad 3: Generalforsamling. Online?  
 
Med muligheden for at kunne mødes fysisk, vil vi strække generalforsamlingen til så sent på året 
som muligt dom er senest 1. marts. Vi vender retur med præcis dato.  
 
Der blev diskuteret muligheden for evt. at afholde den kommende generalforsamling over Zoom, i 
det tilfælde, at forsamlingsforbuddet stadig gælder. Bestyrelsen vil lave en lille video, som 
forklarer hvordan man kommer på, og naboer kan evt. samles hvis nogen ikke har mulighed for at 
være på. Der vil potentielt være naboer, som ikke er bekendte med Zoom, men hvis 
forsamlingsforbuddet stadig gælder, ser vi ikke andre løsninger. Bestyrelsen er åben for forslag.  
 
 
 
Ad 4: Mailadresser 
 
Bestyrelsen gør endnu engang en indsats for at få indsamlet de sidste mailadresser på naboer. 
Dette letter bestyrelsens arbejde med deling af information, som eksempelvis aflysning af 
arbejdslørdag, invitationer o.lign. Kristian laver papir m. GDPR, og Andrea går rundt til de ca. 10 
husstande, som vi mangler mailadresser på.  
 
 
  


